
 
 
 
 
Referat afdelingsmøde i afd. 06-43 Durup Ældrecenter 
 
Tidspunkt: 10.9.2014 kl. 16.00 

 
Antal fremmødte: 8 lejemål, 8 personer og 3 pårørende 
 
Fra Skive Kommune deltog: Karen Marie Lidegaard 
 
Fra Bomiva deltog: Ole Viborg og Peter Matzen 
 
Fra Energi Midt deltog: Thomas Tengstedt. 
 
Valg af dirigent: Peter Matzen 
 
Bestyrelsens beretning, herunder orientering om regnskab for 2013: 
 
Regnskab gennemgået 
 
Budget for 2015: 
 
Budget godkendt 
 
Indkomne forslag: 
 
Forslag om at nedlægge antenne og i stedet modtage TV - signal fra Energi Midt. Afstemning 
blev udsat, da beboere og pårørende ønskede tid til at overveje sagen. 
 
Valg: 
 
Der ønskedes ingen afdelingsbestyrelse. 
 
Eventuelt: 
 
Else Ovesen foreslår at der sættes 3 - lags glas i vinduer for at få en mere konstant 
temperatur og spare på varmen. Jeg lovede at snakke med afdelingens inspektør om sagen. 
 
Opfølgning:   En 3 lags rude giver en vægtforøgelse på 50% hvilket hverken  
  beslag eller ramme er beregnet til at bære.  
  Yderligere er glasset tykkere, så den eksisterende ramme skal  
  bearbejdes for at ruden kan være der. 
 
Afdelingen ytrede ønske om at få hæk klippet noget før.  
   
 
Referat: 
 
 
 
 
Peter Matzen  
10.9.2014  


